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Napirendi pontok: 

1. A 2023.09.01 -i elnökségi értekezlet óta történtek rövid összefoglalása 

a. NVHH konferencia – BAÉ  

b. Választmányi ülésről beszámoló – KG 

c. Küldöttgyűlésről beszámoló – BAÉ 

2. Tagozati létszám kérdése – tagtoborzó levél (KG) sorsa? – BÁÉ – KG 

3. Jogosultsági kérdések - Nagy Attila javaslata a jogosultságokkal kapcsolatos kérdésekről – 

hogyan tovább? BÁÉ-NA 

4. Web oldal – elkészült, működik A működéssel, működtetéssel kapcsolatos kérdések NA  

5. Továbbképzések – KG 

6. A tagozati pénzügyi helyzete – jövő évi pénzügyi terv - BÁÉ 

7. Egyebek  

Rövid összefoglaló és határozatok jegyzéke: 

 

A meghívóban szereplő napirendi pontokat a jelenlévők elfogadják, nincs újabb napirendi pontra 

javaslat. 

 

1. napirendi pont: Előző elnökségi óta történtek. 

 

NVHH konferencia (BAÉ) 

- Az NVHH konferenciáról BAÉ beszámolót készített, megjelent a Mérnök újságban. 

- Az MMK FAP pályázatból támogatta az előadást tartók részvételi díját. 

- Már elkezdődött a 2 év múlva esedékes hazai NVHH konferencia szervezése. 

 

BAÉ Mérnökújságban is megjelent beszámolóját feltesszük a tagozati honlapra (NAB). 

Fürjes Andor NVHH előadásáról már megírta szakmai cikket és elküldte a Mérnök újságba.  

Huszty Csaba előadásáról szintén ígért cikket a Mérnök újságba. 

 

CEAS-ASC workshop (NAB) 

- Jól sikerült, 32 külföldi résztvevő, köztük a nagyobb repülőgépgyártók, hajtóműgyártók és 

nemzeti kutatóintézetek (holland, német, olasz, francia), magáncégek vettek részt. 

- Magyarországról 4 résztvevő volt a BME-ről. Az Óbudai Egyetem többszöri megkeresésre nem 

reagált, a 4iG újonnan alakult RAC Antidrone Zrt. drónvédelmi cége nem vett részt a 

konferencián. 

A workshopról NAB rövid összefoglalót készít a Mérnök újságba. 

 



BG: A Mérnök újságba a nívódíjas SOTE aula átalakításáról tervez cikket írni. 

 

Választmányi ülés és Küldöttgyűlés 

 

A 2023. október 26-án tartott választmányi ülésen KG képviselte a tagozatot: 

KG elmondja, hogy a Kaposvári úti székházból az MMK kiköltözik. Felmerült a saját irodaház 

vásárlásának lehetősége a bérlés helyett. Elhangzott szempontként az is, hogy: „A kamara székháza 

legyen méltó a Kamarához." 

Felmerült kérdésként, hogy mi az egyes megyei kamarák tényleges, valóban az adott megyében lakos 

tagjainak száma a nyilvántartott taglétszámhoz képest. 

 

A 2023. november 24-én tartott küldöttgyűlésen BAÉ képviselte a tagozatot. 

A küldöttgyűlésen a választmányi ülés során előkészített határozatokat elfogadták. 

Ezenkívül tagozatunkat közvetlenül érintő témaként a Feladat Alapú Pályázatokkal támogatott 

tevékenységek köréről volt szó, a Kamarán belül történt egy-két megkérdőjelezhető célú felhasználás, 

ezeket a jövőben szigorúbban veszik. 

 

2. napirendi pont: Tagozati létszám növelése 

Továbbra is elsődleges feladat a tagozati létszám növelése. 

BG 8 fő, KG 4 főt keresett meg, MM munkavédelmi tagozatot próbálja megkeresni. 

NA és JG is próbál új tagokat invitálni. 

 

 

3. napirendi pont: Jogosultsági kérdések 

JG, BAÉ: Továbbra sem látszik, hogy a szakmagyakorló kollégák törekednének az új jogosultságok 

megszerzésére.   

 

KG: Fontos látni, hogy nem a bürokrácia volt a cél, hanem többek között a „sarlatánok” (jogosulatlan 

szakmagyakorlók) kiszűrése, akik nem megfelelő színvonalú szolgáltatást kínálnak a piaci ár 

töredékéért. 

 

NAB: Az első cél a jogi környezet rendezése volt. Most, hogy ez már rendezve van, lehet törekedni a 

minőségbiztosításra (külvilágnak nyújtott szolgáltatás), és a szakmai érdekvédelemre. A feladat a 

megfelelő jogosultságok megszerzése a szakmát gyakorlóknak [és az egyes jogosultságokkal ellátható 

területek tisztázása]. 

 

KG a korábbi SZÉS4 jogosultságokkal kapcsolatban elmondja, hogy az épületgépészeti tagozat 

elnökével történt egyeztetés értelmében az épületfizikai területen továbbra is tevékenykedni kívánó 

kollégák az épületgépészeti tagozatnál egyedi elbírálás alapján kérhetik az új, építészeti akusztika 

nélküli épületfizikai szakértői jogosultságot a régi SZÉS4 jogosultságuk alapján. lehet. 

 

NAB: Örömteli, hogy akkor ez így teljessé és rendezetté vált. A korábbi SZÉS4 két részre bomlott, új, 

akusztika nélküli SZÉS4 és építészeti akusztkika SZÉS13 területekre (ez utóbbi az eredetinél bővebb, 

mivel teremakusztikai területre is jogosít). Mindkét új jogosultságot egyedileg kell kérvényezni a 

kamaránál, a kamaránál megszokott módon, a referenciák (szakmai tapasztalat) bemutatásával. 

 

 

4. napirendi pont: Weboldal 

NAB elmondja: tartalom kell, fényképek kellenek, hogy színesebb legyen, látszódjon a tagozati élet. 



Az oldal még fejlődik, a megjelenése még messze nem tökéletes. A szabvány- és jogszabálykönyvtár 

novemberi frissítése még nem készült el. 

 

NAB kéri a reklámmentes rövid híreket, lehetőleg érdekes, figyelemfelkeltő képekkel.  

Kéri, hogy az NVHH konferenciáról és a legutolsó továbbképzésről küldjenek képeket a szervezők. 

 

BAÉ elmondja, hogy a kamara központi oldaláról (MMK.HU) még mindig nem lehet elérni a tagozat új 

oldalára. 

 

NAB vállalja, hogy jelzi a Kamarának a frissítési igényt. 

 

5. napirendi pont: továbbképzések 

KG elmondja, hogy a novemberi, egészségügyi tagozattal közösen tartott továbbképzés jól sikerült, 28 

fő vett részt. 

A tapasztalatok alapján a jövőben is érdemesnek tűnik más tagozattal közösen, a szakmailag átfedő 

témákról továbbképzést szervezni  

 

BAÉ: 2024-ben 2 önálló továbbképzésre van szükség. 

 

KG: Javasolja, hogy 2024-ben is fogadjuk el az OPAKFI Akusztikai szakmai napot továbbképzésnek. 

Emellett javasolja az Interton egyetem rendezvény elfogadását is. 

 

NAB: Nem ért egyet a külső rendezvények beszervezésével. Évente két önálló továbbképzés 

szervezését tartja megfelelőnek. Megjegyzi, hogy a tagozat indulásakor évi 3 továbbképzés tervezését 

tűztük ki, amihez képest az évi 2 alkalom nagy könnyebbség. Az előző elnökségi ülésen hozott határozat 

betartását sürgeti: a jövő évi képzési terv január végéig készüljön el.  

 

BG: Az OPAKFI 2024. évi Akusztikai szakmai napja a jelenlegi tervek szerint a CLT-paneles épületek köré 

szerveződik. Ez olyan téma, ami továbbképzésnek is megfelel. 

 

KG: Jónak tartja a témát, továbbképzésre megfelelőnek. További átfogó, tagozatokon átívelő témaként 

a munkavédelem akusztikai kérdései merült fel. 

Az akusztikai nap megfelelő előadóit fel kell kérni, hogy egy-egy részletesebb, másfél órás 

továbbképzési anyagot állítsanak össze a témából, mely előadásból utána a szélesebb, kevésbé 

szakmai közönség számára is befogadható, tövid előadás tartható az OPAKFI szakmai napon. 

 

 

 

6. napirendi pont: A tagozat pénzügyi helyzete -- jövő évi pénzügyi terv. 

Jövő évi terv egyelőre nincs még.  

Az új tagozati ügyrend a tagozat megmaradásával kapcsolatos bizonytalanságok és egyeb okok miatt 

nem készült el. 

 

A kamara megküldte a könyvelés alapján összeállított, 2023. év első háromnegyed éves gazdálkodás 

összefoglalóját. 

 

1/2023 (XII.6.) elnökségi határozat:  

A tagozat 2023. év első három negyedévének gazdálkodásáról szóló, az MMK által összeállított, 

kivonatot az elnökség egyhangúlag elfogadja. 

 



2/2023 (XII.6.) elnökségi határozat:  

Az Ungvári Konzulátus felkérésére, csatlakozva a megyei kamarák és a tagozatok humanitárius 

segítségnyújtásához, az Akusztikai tagozat saját költségvetése terhére 80.000 Ft támogatást ajánl fel. 

A határozatot az elnökség egyhangúlag elfogadja. 

 

7. napirendi pont: Egyebek 

Szentmiklóssy Bertalan – többek között – a jogosultságokkal gyakorolható tevékenységek tisztázásával 

kapcsolatban szeretne állásfoglalást kérni a tagozattól. Ehhez felajánlotta a segítségét. 

 

Az elnökség tagjai egyetértenek azzal, hogy ez fontos feladat. Az elnökség már tett a probléma 

megoldására kísérletet, a munka elkezdődött. A témához kapcsolódóan korábban érkezett más 

tagoktól is kapcsolódó munkaanyag (Huszty Csaba és Fürjes Andor), az elnökségben Borsi Gergő készít 

javaslatot. 

 

NAB: Az elnökség csak arról dönthet, hogy ezzel foglalkozunk-e vagy sem, de állásfoglalást kidolgozni 

csak a kompetens személyek bővebb körének bevonásával együtt lehet. Jelen kérdésnél a 

szakmagyakorlókon kívül jogászra is szükség lesz. 

 

Az elhúzódó ülés miatt a kérdés tárgyalását az elnökség a következő ülésen folytatja. 

 

Következő elnökségi ülés: január második felében / végén. 

 

 

 

Összeállította: Nagy Attila Balázs 

 


